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1. Inleiding 

Fruitteler Aart Blom heeft het idee om in zijn boomgaard aan de Overlaat in Wadenoijen een plek 

te maken waar je de Betuwe en haar streekproducten kunt beleven en letterlijk proeven. Om het 

plan mogelijk te maken moet het bestemmingsplan worden herzien. Deze avond werd aan 

geïnteresseerde personen beschreven hoe het proces verloopt om te komen tot een nieuw 

bestemmingsplan. De omgeving wordt hierbij betrokken. Er wordt een begeleidingsgroep 

samengesteld die bestaat uit omwonenden, de initiatiefnemer en de gemeente. Tot eind van de 

week kan men zich opgeven om deel te nemen aan deze begeleidingsgroep. 

 

2. Opzet 

De opzet van de avond was als volgt: 

 Welkom door Aart Blom, initiatiefnemer van de streekbeleving 

 Toelichting wethouder Carla Kreuk t.a.v. historie en visie gemeente 

 Planning procedure en onderzoeken door Johan Kaspers, adviseur van Aart Blom 

 Voorstellen van de begeleidingsgroep door Jan Strijker, projectleider gemeente Tiel 

 Ondertekening van de samenwerkingsovereenkomst door wethouder en initiatiefnemer 

 

3. Opkomst 

Er waren ca. 50 personen aanwezig, bestaande uit voornamelijk omwonenden en inwoners van 

Wadenoijen, plus enkele streekproducenten uit de regio en geïnteresseerde personen van 

andere organisaties en bedrijven. De opkomst was opmerkelijk hoog gezien de winterse 

omstandigheden die zorgden voor de langste totale filelengte in Nederland in de geschiedenis. 

 

4. Reacties  

De reacties op de avond waren te typeren als zeer betrokken, waarbij men bijzonder graag wilde 

weten hoe het proces ging verlopen. Ten aanzien van zorgen over het initiatief zijn de volgende 

opmerkingen gemaakt: 



  

 Met name vrachtverkeer door de Bredestraat is een probleem, men vreest dat dit initiatief 

de situatie verder zal verergeren. Men kijkt vooral naar de gemeente om dit op te lossen. Jan 

Strijker gaf als reactie dat men zich ervan bewust is en de problematiek in samenhang zal 

worden beoordeeld. 

 Langs de locatie loopt een fietsroute voor schoolkinderen die nu al onveilig is. Bij de 

beoordeling van het initiatief kan worden gekeken naar verbetering van deze situatie. 

 Voor een deel van de inwoners is de zondagsrust een belangrijk punt. Johan Kaspers 

reageerde dat dit soort zaken besproken kunnen worden in de begeleidingsgroep. 

 Sommige aanwonenden zijn bang voor geluidsoverlast. Onder meer is men bang voor 

mensen die mogen plukken door de boomgaarden achter hun huis. Aart Blom gaf aan rond 

het park een buffer te maken van boomgaarden (deels hoogstam) en aarden wallen. 

 Een vrees die ook werd geuit is dat het proces met omwonenden niet zorgvuldig zal 

verlopen. Wethouder Carla Kreuk reageerde dat de beschreven procedure dit probleem 

moet voorkomen, met name de begeleidingsgroep speelt daar een grote rol in. 

Tot slot is door Johan Kaspers benadrukt dat men zich voor deze en andere opmerkingen kan 

wenden tot de deelnemers aan de begeleidingsgroep.  

 

Na afloop tekenden wethouder Carla Kreuk en de heer Blom een samenwerkingsovereenkomst. 

Daarin zijn afspraken opgenomen over de stappen naar het nieuwe bestemmingsplan en de 

verantwoordelijkheden van gemeente en initiatiefnemer. 

 


